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„Vážený pane ministře vnitra, vážený pane ministře zdravotnictví,

děkuji Vám za vyřešení kritické situace velkého nedostatku odběrových setů na COVID-19 v pondělí
30. 3. 2020, kdy jste svou rychlou zásilkou pomohli obnovit odběry. Bohužel nedostatek těchto
odběrových setů včetně obleků a ostatních pomůcek není ideální a máme zásobu jen na několik dní.

V této době však považuji za nutné Vám poděkovat.“ 

MUDr. Přemysl Sobotka, náměstek hejtmana pro resort zdravotnictví

--------------------------

Dnes zahájilo provoz odběrové pracoviště v nemocnici Jablonec nad Nisou, zítra pak budou
odběry fungovat i v turnovské nemocnici. V současnosti je v Libereckém kraji pro odběry pět
stálých míst. 


